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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i skrivelse af den 4. 

september 2008 (Alm. del - spørgsmål nr. 453) udbedt sig min besvarelse af følgende: 

  

Spørgsmål 453: 

  

”Ministeren bedes kommentere henvendelsen af 26/8-08 fra Dansk Akvakultur, jf. FLF 

alm. del – bilag 409.” 

  

Svar: 

 

Jeg er glad for, at Dansk Akvakultur arbejder for udviklingen af erhvervet med henblik 

på bæredygtig vækst. Jeg har noteret mig Dansk Akvakulturs interesse for     

støttemulighederne i EU´s fiskerifond (EFF), idet jeg er enig i, at fiskerifonden kan 

være med til at understøtte innovation og værditilvækst i akvakulturen i Danmark. 

 

Med udgangspunkt i den af regeringen og Dansk Folkeparti i 2006 indgåede aftale om 

handlingsplanen ”En ny fremtid for dansk fiskeri og akvakultur for 2007 – 2013” 

foreligger som bekendt en aftale om udmøntningen af det danske fiskerifondsprogram 

for 2007 og 2008, og udmøntningen af programmet for perioden 2009-2013 vil blive 

aftalt i efteråret 2008.  
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